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RG - 0002.P.XLIV.2022 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XLIV/2022 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 25 sierpnia 2022 r. 

 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
Punkt 5. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2029.  
Punkt 6. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 7. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 8. 
Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1600 otworzył                       
XLIV Sesję Rady Gminy informując iż sesja została zwołana na wniosek Pana Wójta, 
zgodnie z art. 20 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym, następnie powitał Radnych, 
oraz osoby oglądające transmisję obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 15 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali swoje zawiadomienia o sesji 
nadzwyczajnej zgodnie z terminem ustawowym 7 dni przed sesją. Porządek został 
przyjęty 15 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 4) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik gminy następnie 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

• Głos zabrał Pan Przewodniczący zauważył, że jak weźmie limit wydatków 
na rok 2022 i na rok 2023 to nie zgadza się to z kwotą 901 116,57 zł,                                             
nie zgadza się o 0,86 zł.  

Pani Skarbnik sprawdzając przeliczenia, przyznała że powstał błąd, 
który należy poprawić. Na rok 2023 ustalony limit wydatków powinien być 
518 384,57 zł.  

Po naniesieniu poprawek, w związku z brakiem dalszych pytań 
Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLIV/292/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                      
25 sierpnia 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2022-2029.  

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik gminy następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLIV/293/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                      
25 sierpnia 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 6) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że do biura rady wpłynęła interpelacja Radnej 
Haliny Jankowskiej i Radnej Adeli Nowickiej. Przewodniczący odczytał interpelację,                
a następnie przekazał Wójtowi Gminy, informując jednoczenie, że Radne otrzymały 
informację pisemną iż sprawą realizacji interpelacji zajął się już urząd.  
 
Ad 7) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radna Małgorzata Siejak pytała  pana Wójta czy został już ogłoszony bądź 
będzie w najbliższym czasie przetarg na rozbudowę drogi na ul. Kasztanowej 
tzw. bruk. Radna pytała również czy zostały podjęte działania w sprawie 
przeniesienia słupa, usunięcia kolizji z drogi na działkę obok w Boguszynku. 
Radna pytała również o możliwość montażu tablicy ogłoszeniowej                            
dla Boguszynka. Radna pytała również o możliwość oznakowania                               
ul. Krańcowej.  

Wójt informował Radną, że sprawa drogi na ul. Kasztanowej                                        
już jest w toku, dokumenty przetargowe są już przygotowywane.                 
Jeżeli chodzi o oznakowanie ul. Krańcowej, to rzeczywiście jest tam 
wąsko zostanie to oznakowane jednak nie ma tam dużego ruchu.                  
Jeżeli chodzi o tablicę informacyjną to Wójt proponuje zabezpieczyć 
środki funduszu sołeckiego, natomiast ws. usunięcia kolizji słupa- 
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sprawa jest w toku, została przekazana firmie Enea Poznań, gdyż 
przeniesienia tego słupa wymaga odpowiednich pozwoleń, projektu.  

➢ Radny Kazimierz Pawłowski pytał czy zostanie naprawiony przystanek 
autobusowy w Michałowie, ponieważ już od długiego czasu jest on zniszczony, 
a za chwilę dzieci będą z niego korzystały. 

Wójt informował, że pamięta, jest to zlecone do naprawy.  
➢ Radny Marek Banaszak zapraszał na Dożynki Gminne do Kruczyna w dniu               

28 sierpnia.  
➢ Na zakończenie Przewodniczący informował, iż od dnia 18 lipca wpłynęło                 

do biura rady kilka pism, wpłynęło wiele pism z protestami i petycjami                   
ws. przebiegu linii szybkich kolei. Jedna z petycji jest złożona przez 
mieszkańców naszej gminy z 21 miejscowości oraz z miejscowości gmin 
ościennych takich jak: Chwałkowo Kościelne, Bielejewo, Mieszków.                                    
Są 64 karty list podpisów tj. 2277 osób. 
Przewodniczący dodał, że miał możliwość uczestniczenia we wspólnym 
posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Środzie Wlkp., w tym spotkaniu 
uczestniczyła również pani Sekretarz, komisja poświęcona była również 
sprawie przebiegu linii szybkich prędkości- na terenach średzkich problem 
dotyczy utraty terenów inwestycyjnych - przy wariancie nr 4. Poruszony został 
również temat przebiegu drogi S11, Przewodniczący proponował zwrócić                
się z pismem, zaproszeniem przedstawicieli projektu drogi do uczestnictwa                  
na spotkaniach konsultacyjnych z CPK, które odbędzie się w naszej gminie               
19 września.     

 
Ad 8) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1800 Przewodniczący zamknął XLIV Sesję Rady Gminy. 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


